
Protoköl nr 1012024
z posiedzenia Rady Nadzorczej Spöldzielni im. Wladyslawa Orkana

w Limanowej z 30 pafdziernika2D}4 roku

Posiedzenie odbyto sig na $wietlicy Spöldzielni Mieszkaniowej im. Wladystawa Olkauir
w Limanowej prry ul. Jana Pawla II 19.

W posiedzeniu udzial wzigli:
1. Pan Kita Barttomiej - Przewo dnicz1cy
2. Pani Kita Zofia -zastgpca
3. Pan Jasica Krzysztof- sekretarz
4.Pan Jez Wawrzyniec
5. Pan Ryd Piotr
6" Pan RyS Grzegorz
7 . Pan Zbigniew Kempny
8. Pan Jakub Toporkiewicz

Na zebraniu brak byto Czlonköw Zarzqdu SM.

Lista obecnoSci w zalqczeniu

Porz4dek posiedzenia:
l- Przyjgcie porz4dku obrad.
2- PrzyjEcie protokolu z ostatniego posiedzenia.
3- Sprawy Zarzqdu:

A) Omöwienie planu remontöw na 2025 rok.
B) Omöwienie zadtu\eh ezynszorych na 30.09,2024 rok.
C) Omöwienie zu2ycia wody.

4- Sprawy wniesione.

Ad. l.Na pocz4tku spotkania Przewodniczqcy Barllomiej Kita prz,ywital czlonl<öu, Racl),
Nadzorczej a nastgpnie odczytal porz4dek obrad, ktöry zosta| przyjEty bez zmian podczas
gtosowania.

Uchwala nr 44/2024
Rady lVadzorczej Spöldzielni Mieszkaniov+,ej im. Il4adystawa Orkana w Limanowej w spra-
wie przyjgcia porzqdku posiedzenia
Rada lVadzorcza Spötdzielni na podstawie S 7 regulaminu postanawia przyjqö porzqdek po-
siedzeniq i zgodnie z nim prowadziö zebranie.
Uc hw ala z o s t ate pt o dj g t a j ednomy i I nie,
Llchwala w zalqczeniu.

4d.2, Nastgpnie odczytano protok6l z,poprzedniego posiedzeniakt!ry, zostatprzyjEty.
- U c h w a I a nr 4512024w zal4czniku.

Na podstawie listy obecno6ci podpisanej prz:ez czlonköw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocnoSö posiedzenia i wladnodö do podejmowania uchwal.



4d.3. Sprawy Zarz4du
A) Omöwienie planöw remontöw na 2025 rok.

Z przeL<azanych wczeSniej dokumentöw wynika 2e opr\cz bie24cych napraw na 2025 rok
zaplanowano m.in: malowanie klatek, remont elewacji, modernizacje terenu oraz inwenta-
ryzacje przewodöw kominov\rych na Osiedlu Pitsudskiego II.

B) Omöwienie zadtu2eri czynszowvch na 30.09.2024 rok.
Z udostgpnionego zadlu2enia ezynszowego mieszkariclw oraz przedsigbiorcöw wynika iz
podjgte kroki przez ZS}l4 przynosz4 oczekiwane rezultaty poniewaZ, zadluäenie spadlo w
por6wnaniu do poprzedniego roku. Rada Nadzorcza pozytywnie ocenila pracA Zarzadu SM
w tym zakresie.

C ) QuötuiellezuzyqiaycdL
Rada Nadzorcza zapoznala sig z analizq zu2ycia wody. Niektörzy cztonkowie zgtosili spra-
wE z dziwnymi odczytami licznikdw i poinformuj4 ZSM by zainteresowala sig spraw4.

4d.4. Sprawy wniesione.

Rada Nadzorcza dyskutowala nad uchwal4 wniesiona, przez Zarzqd SM, doty ezqcqwysoko-
6ci optat dla lokali uzytkowych oraz innych oplat.
- uchwala 461 2024 w zal4czniku

I(olejny termin spotkania RN wyznaczony jest na 25.\f .2024roku.

q- Sekretarz Rady PrzewodnicVqcy\ ' ' kuz/1')'-
VlkitSJäS* Barttromiej Kita\-,-J


